
     Protokół z XXII Sesji Rady Gminy Celestynów 
  odbytej w dniu 30 sierpnia 2012 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów  - wg załączonej listy
Sekretarz Gminy  - Dariusz Kołodziejczyk
Sołtysi  - wg załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone

Przewodniczący  Rady   –  Mirosław  Szyda  –  dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych, 
zaproszonych  gości  oraz Pana Dariusza Kołodziejczyka,  który zastępuje  Wójta,  który jest 
nieobecny. Stwierdził, iż na sali znajduje się 13 radnych, co stanowi niezbędne quorum do 
podejmowania przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/11, pow. 28 m),

b) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/6, pow. 22 m),

c) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/2, pow. 15 m),

d) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/2, pow. 15 m),

e) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 10/3, pow. 15 m),

f) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 18 m),

g) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m),

h) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m),

i) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m),

j) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 12,90 m),

k) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 6,70 m),

l) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 2/5, pow. 28 m),

m) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 10/4, pow. 22 m),

n) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/11, pow. 22 m),

o) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 1136/2, pow. 8,80 m),

p) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 1136/2, pow. 16 m),



r)  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 376/13, pow. 27,80 m),

s) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 376/13, pow. 16,50 m),

t) podziału gminy na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu,

  u) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości
w) terminu częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi,
x)  współdziałania Gminy Celestynów z Gminą Kołbiel w zakresie realizacji zadań 
edukacji publicznej obejmujących wychowanie przedszkolne prowadzone przez Punkt 
Przedszkolny w Szkole Podstawowej w Kątach w Gminie Kołbiel,
y) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok gminy Celestynów,
z) dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 
2012-2020,
ż)    przeprowadzenia referendum gminnego w sprawie odwołania Wójta Gminy      
       Celestynów.

− odczytanie opinii RIO na temat Uchwały Nr 141/12 Rady Gminy Celestynów z 
dnia 28 czerwca 2012 roku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 
Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok.

− dyskusja. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
4. Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta.
5. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
6. Sprawy różne.
7. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 9 lipca i 31 lipca 2012 roku.
8. Zamknięcie obrad.

Radny Paweł Felczyk wnioskował o zdjęcie z porządku obrad Sesji pkt 2 lit.:
y)   dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok gminy Celestynów,
z) dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 

2012-2020,

Wniosek został wycofany przez Pana Felczyka z powodu wielu uwag i pytań. 

Radny  Zbigniew  Konefał wnioskował  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  sesji  pkt  2  lit.  ż)  w 
związku z nieobecnością Wójta. 

Wniosek nie został przyjęty. 

Radny Witold Garliński wnioskował o zmianę w  porządku obrad sesji aby pkt 2 lit  ż) 
otrzymał brzmienie pkt 2 lit. a)        

Wniosek nie został przyjęty. 

Radny Łukasz Winiarski wnioskował o zdjęcie z porządku obrad sesji pkt 2 lit.



x)  współdziałania Gminy Celestynów z Gminą Kołbiel w zakresie realizacji zadań 
edukacji publicznej obejmujących wychowanie przedszkolne prowadzone przez Punkt 
Przedszkolny w Szkole Podstawowej w Kątach w Gminie Kołbiel,

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Radny Tadeusz Floriańczyk wnioskował o zdjęcie z porządku obrad sesji pkt 2 lit.: 
      w) terminu częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, 
       u) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Radny Tadeusz Floriańczyk wnioskował o zdjęcie z porządku obrad sesji punktów:
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
4. Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta.

Wniosek został przyjęty. 

Jednocześnie Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Szyda poinformował, że Sprawozdanie 
Wójta Gminy z działalności między Sesjami zostanie wprowadzone do porządku obrad 
kolejnej Sesji. 

Radny Tadeusz Floriańczyk wnioskował o przeniesienie pkt  6. Sprawy różne jako pkt 2. 

Wniosek został przyjęty (12 głosów za, 1 wstrzymujący) 

Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 
2. Sprawy różne.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/11, pow. 28 m),

b) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/6, pow. 22 m),

c) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/2, pow. 15 m),

d) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/2, pow. 15 m),

e) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 10/3, pow. 15 m),

f) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 18 m),

g) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m),

h) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m),

i) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m),



j) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 12,90 m),

k) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 6,70 m),

l) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 2/5, pow. 28 m),

m) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 10/4, pow. 22 m),

n) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/11, pow. 22 m),

o) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 1136/2, pow. 8,80 m),

p) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 1136/2, pow. 16 m),

r) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 376/13, pow. 27,80 m),

s) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 376/13, pow. 16,50 m),

t) podziału gminy na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu,  

      u) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok gminy Celestynów,
w) dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata
      2012-2010,
x) przeprowadzenia referendum gminnego w sprawie odwołania Wójta Gminy 
    Celestynów.

− odczytanie opinii RIO na temat Uchwały Nr 141/12 Rady Gminy Celestynów z 
dnia 28 czerwca 2012 roku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 
Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok.

− dyskusja. 
4. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
5. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 9 lipca i 31 lipca 2012 roku.
6. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2.
Sprawy różne.

Ad.pkt 3, lit. a)
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/11, pow. 28 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka 11/11 z obr.  Stara Wieś stanowi własność Gminy Celestynów.  Na przedmiotowej 
części  działki  usytuowany  jest  garaż,  który  użytkowany  jest  przez  dzierżawcę. 
Dotychczasowa umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa 



w dniu 31 sierpnia 2012 roku. Dzierżawca złożył  wniosek o zawarcie kolejnej umowy na 
okres 5 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie pod warunkiem skrócenia okresu dzierżawy do trzech lat.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie   oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/11, pow. 28 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. b).
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/6, pow. 22 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  11/6  z  obr.  Stara  Wieś  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Na przedmiotowej 
części  działki  usytuowany  jest  garaż,  który  użytkowany  jest  przez  dzierżawcę. 
Dotychczasowa umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa 
w dniu 31 sierpnia 2012 roku. Dzierżawca złożył  wniosek o zawarcie kolejnej umowy na 
okres 3 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/6, pow. 22 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. c).
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/2, pow. 15 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  707/2  z  obr.  Stara  Wieś  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa 
umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 30 
października 2012 roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 3 
lat.



Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.
Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/2, pow. 15 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. d).
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/2, pow. 15 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  707/2  z  obr.  Stara  Wieś  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa 
umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 30 
października 2012 roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 5 
lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie pod warunkiem skrócenia okresu dzierżawy do trzech lat.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/2, pow. 15 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. e).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 10/3, pow. 15 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka 10/3 z obr. Stara Wieś stanowi własność Gminy Celestynów.  Dotychczasowa umowa 
dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 27 grudnia 2012 
roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 3 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 10/3, pow. 15 m).



Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. f).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 18 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  707/1  z  obr.  Stara  Wieś  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa 
umowa dzierżawy zawarta  była  na czas  określony tj.  okres trzech lat  i  wygasa w dniu 4 
listopada 2012 roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 10 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie pod warunkiem skrócenia okresu dzierżawy do trzech lat.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 18 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. g).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  707/1  z  obr.  Stara  Wieś  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa 
umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 30 
października 2012 roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 10 
lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie pod warunkiem skrócenia okresu dzierżawy do trzech lat.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie   oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).



Ad.pkt 3, lit. h).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  707/1  z  obr.  Stara  Wieś  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa 
umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 30 
października 2012 roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 10 
lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie pod warunkiem skrócenia okresu dzierżawy do trzech lat.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. i).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  707/1  z  obr.  Stara  Wieś  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa 
umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 30 
października 2012 roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 10 
lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie pod warunkiem skrócenia okresu dzierżawy do trzech lat.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 15 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).



Ad.pkt 3, lit. j).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 12,90 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  707/1  z  obr.  Stara  Wieś  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa 
umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 31 
sierpnia 2012 roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 3 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 12,90 
m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. k).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 6,70 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  707/1  z  obr.  Stara  Wieś  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa 
umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 30 
października 2012 roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 3 
lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie   oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 707/1, pow. 6,70 
m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. l).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 2/5, pow. 28 m).



Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka 2/5 stanowi własność Gminy Celestynów. Dotychczasowa umowa dzierżawy zawarta 
była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 31 sierpnia 2012 roku. Dzierżawca 
złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 5 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie pod warunkiem skrócenia okresu dzierżawy do trzech lat.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 2/5, pow. 28 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. m).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 10/4, pow. 22 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  10/4  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa  umowa  dzierżawy 
zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu  31 sierpnia 2012 roku. 
Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 10 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie pod warunkiem skrócenia okresu dzierżawy do trzech lat.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 10/4, pow. 22 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. n).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/11, pow. 22 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 



działka  11/11  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa  umowa  dzierżawy 
zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu  31 sierpnia 2012 roku. 
Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 5 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie pod warunkiem skrócenia okresu dzierżawy do trzech lat.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 11/11, pow. 22 m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. o).
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 1136/2, pow. 8,80 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  1136/2  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa  umowa  dzierżawy 
zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i  wygasa w dniu  30 października 2012 
roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 5 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  ddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 1136/2, pow. 8,80 
m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. p).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 1136/2, pow. 16 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  1136/2  stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa  umowa  dzierżawy 
zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu  31 sierpnia 2012 roku. 
Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 1 roku.



Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 1136/2, pow. 16 
m).

Uchwała została podjęta. (12 głosów za, 1 wstrzymujący).

Ad.pkt 3, lit. r).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 376/13, pow. 27,80 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  376/13 stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa  umowa  dzierżawy 
zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i  wygasa w dniu  31 października 2012 
roku. Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 5 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 
nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 376/13, pow. 27,80 
m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. s).
Podjęcie uchwały w sprawie  oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości 
wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 376/13, pow. 16,50 m).

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. „a” ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej na 
czas oznaczony do trzech lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Gminy. Nieruchomość  oznaczona  jako 
działka  376/13 stanowi  własność  Gminy  Celestynów.  Dotychczasowa  umowa  dzierżawy 
zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu  31 sierpnia  2012 roku. 
Dzierżawca złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 2 lat.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie   oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części 



nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (dz. ew nr 376/13, pow. 16,50 
m).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3, lit. t).
Podjęcie uchwały w sprawie  podziału gminy na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, 
numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.

Pan Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że w związku z wejściem przepisów ustawowych i 
wprowadzeniem zasady, że w gminach i miastach z wyłączeniem miast na prawach powiatu 
okręgi  wyborcze  mają  być  jednomandatowe,  następuje  podział  Gminy Celestynów  na  15 
okręgów jednomandatowych.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Infrastruktury,  Bezpieczeństwa  Publicznego  i 
Ochrony  Środowiska  Tadeusz  Floriańczyk  powiedział,  że  Komisja  wnioskowała  o 
dokonanie następujących zmian w projekcie: ul.Mokra i ul.Obrońców Pokoju z Okręgu Nr 7 
zostają przesunięte  do Okręgu Nr 9,  ul.Kościuszki  i  ul.Kolejowa z Okręgu Nr 9  zostają 
przesunięte do Okręgu Nr 8, ul. Orzeszkowej  zostaje przesunięta z Okręgu 10 do Okręgu 12,
ul. Podgórna zostaje przesunięta z Okręgu 12 do Okręgu 10, ul. Otwocka z Okręgu Nr 10 do 
Okręgu 7. Komisja zaopiniowała projekt uchwały ze zmianami pozytywnie.

Radna Izabella  Filipowicz-  Żaroń  wnioskowała  o  zdjęcie  projektu  uchwały  z  porządku 
obrad.

Wniosek nie został przyjęty.

Pan  Dariusz  Kołodziejczyk powiedział,  że  w  uzasadnieniu  uchwały  znajdzie  się  zapis, 
że:,,Na  ustalenia  rady gminy  w  sprawach  okręgów wyborczych  wyborcom,  w  liczbie  co 
najmniej 15, przysługuje prawo wniesienia skargi do komisarza wyborczego, w terminie 5 dni 
od daty podania uchwały do publicznej wiadomości w sposób zwyczajowo przyjęty.”.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad projektem uchwały w sprawie  podziału gminy na okręgi wyborcze  oraz ustalenia  ich 
granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.

Uchwała została podjęta. (12 głosów za, 1 wstrzymujący).

Ad.pkt 3, lit. u).
Podjęcie uchwały w sprawie   dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok gminy 
Celestynów.

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że zwiększa się dochody budżetu o kwotę 15.000,00 zł 
rozdziale 75023 § 0960  w związku z otrzymanym pismem o przekazaniu na rzecz Gminy 
darowizny pieniężnej  na projekt świetlicy wiejskiej  w miejscowości  Jatne,   Zmniejsza się 
dochody budżetu o kwotę  127.955,00 zł w związku z pismem  z Ministerstwa Finansów nr 
ST3/4820/2/2012  o  zmniejszeniu  kwoty   planowanych  udziałów  gminy  w  podatku 
dochodowym  od  osób  fizycznych  (całkowita  korekta  udziałów  to  zmniejszenie  o  kwotę 
387.791,00 zł). Zmniejsza się plan wydatków majątkowych budżetu na 2012 rok o kwotę 87 
955,00  zł     w  dziale  010,  rozdziale  01010  paragrafie  6050  w  zadaniu  inwestycyjnym 



„Budowa kanalizacji sanitarnej w Dąbrówce i Starej Wsi  wraz z dokumentacją techniczną”. 
Zmniejsza się plan wydatków majątkowych budżetu na 2012 rok o kwotę 40 000,00 zł  w 
dziale 600, rozdziale 60016  paragrafie 6050 w zadaniu inwestycyjnym „Przebudowa ulicy 
Pogorzelskiej  w  Dąbrówce”.  Zwiększa  się  wydatki  majątkowe  o  kwotę  15.000,00  zł  z 
przeznaczeniem na  realizację  zadania  „Wykonanie  projektu  architektoniczno-budowlanego 
świetlicy  wiejskiej  w  miejscowości  Jatne”.  Inwestycja  ta  wynika  z  zapotrzebowania 
mieszkańców na miejsce spotkań kół tematycznych, organizacji czasu wolnego dla dzieci i 
młodzieży. Środki na ww. cel zostaną przekazane w formie darowizny pieniężnej. Zmniejsza 
się wydatki na zadanie inwestycyjne „Budowa kanalizacji sanitarnej w Dąbrówce i Starej Wsi 
wraz z dokumentacją techniczną” o kwotę 87.955,00 zł. Zmniejsza się  wydatki na zadanie 
inwestycyjne  „Przebudowa  ulicy  Pogorzelskiej  w  Dąbrówce”  o  kwotę  40.000,00  zł. 
Wprowadza  się  zadanie  inwestycyjne  „Wykonanie  projektu  architektoniczno-budowlanego 
świetlicy wiejskiej w miejscowości Jatne” na kwotę 15.000,00 zł. Zmienia się nazwę i zakres 
rzeczowy zadania inwestycyjnego: „Opracowanie projektu rozbudowy Szkoły Podstawowej 
w  Celestynowie  wraz  ze  spójną  koncepcją  zagospodarowania  centrum  kulturalno-
rekreacyjnego na działce  Nr 513/3,  ograniczonej  obrębem ulic  Św.  Kazimierza,  Regucka, 
Wrzosowa  a  terenem  parafialnym”  na  „Opracowanie  projektu  rozbudowy  Szkoły 
Podstawowej w Celestynowie wraz ze spójną koncepcją zagospodarowania oraz częściową 
przebudową centrum kulturalno-rekreacyjnego na działce Nr 513/3,  ograniczonej  obrębem 
ulic  Św.  Kazimierza,  Regucka,  Wrzosowa  a  terenem  parafialnym”.  Zmiana  powyższa 
pozwoli  na  wcześniejsze  rozpoczęcie  przebudowy  centrum  kulturalno-rekreacyjnego  w 
Celestynowie.  Na  wniosek Zakładu Obsługi Szkół dokonuje się zmiany załącznika „Plan 
dochodów rachunku dochodów jednostek budżetowych i wydatków nimi finansowanych na 
2012  r.”  W  §  10  Uchwały  budżetowej  na  2012  rok  Gminy  Celestynów  wykreśla  się 
upoważnienie dla Wójta do „zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 
budżetowym  i  w  latach  następnych  jest  niezbędna  do  zapewnienia  ciągłości  działania 
jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy”. 

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt negatywnie.

Przewodniczący  Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł  Felczyk wnioskował  o  5  minut 
przerwy w celu zwołania Komisji Finansów i Inwestycji.

Wniosek został przyjęty.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
wnioskuje  o  wykreślenie  pkt  1,  2  i  3  z  projektu  uchwały.  Pozostawia  jedynie  pkt  4  w 
brzmieniu:,,  Na  wniosek  Zakładu  Obsługi  Szkół  dokonuje  się  zmiany  załącznika  „Plan 
dochodów rachunku dochodów jednostek budżetowych i wydatków nimi finansowanych na 
2012  r.”  W  §  10  Uchwały  budżetowej  na  2012  rok  Gminy  Celestynów  wykreśla  się 
upoważnienie dla Wójta do „zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 
budżetowym  i  w  latach  następnych  jest  niezbędna  do  zapewnienia  ciągłości  działania 
jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy”. 
 
Wniosek został przyjęty.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad projektem uchwały w sprawie  dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok 
gminy Celestynów.



Uchwała została podjęta. (8 głosów za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące).

Ad.pkt 3, lit. w).
Podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 
Celestynów na lata 2012-2010.

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że zmienia się upoważnienie Wójta Gminy określone w § 
2  ust.  2  Uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej.  Zmiana  wynika  z 
konieczności zawarcia umowy dzierżawy z Nadleśnictwem Celestynów w celu umieszczenia 
na  dzierżawionym  terenie  infrastruktury  kanalizacyjnej.  Umowy  nie  można  wpisać  do 
katalogu przedsięwzięć i umów Wieloletniej Prognozy Finansowej, ponieważ umowa będzie 
obowiązywała bezterminowo, z określoną miesięczną stawką czynszu dzierżawnego. 

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł Felczyk powiedział,  że  Komisja 
wnioskuje o dopasowanie projektu uchwały zgodnie z przegłosowaną wcześniej uchwałą w 
sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok.

Wniosek został przyjęty.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził  imienne głosowanie imienne 
nad  projektem uchwały  w sprawie  dokonania  zmian  w wieloletniej  prognozie  finansowej 
Gminy Celestynów na lata 2012-2010.

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 2 wstrzymujące).

Ad. pkt 3, lit. x) 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia referendum gminnego w sprawie odwołania 
Wójta Gminy Celestynów.

Przewodniczący Rady Mirosław Szyda powiedział, że  w dniu 28 czerwca 2012 roku Rada 
Gminy Celestynów podjęła Uchwałę Nr 141/12, w której nie udzieliła absolutorium Wójtowi 
Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok. Zgodnie z art. 28 a ust.1 ustawy 
o samorządzie gminnym uchwała rady gminy w sprawie nieudzielenia wójtowi absolutorium, 
podjęta po upływie 9 miesięcy od dnia wyboru wójta i nie później niż  na 9 miesięcy przed 
zakończeniem  kadencji,  jest  równoznaczna  z  podjęciem  inicjatywy  przeprowadzenia 
referendum w sprawie odwołania wójta.

Radny  Jacek  Poplewski  powiedział,  że  Komisja  Rewizyjna  na  posiedzeniu  w  dniu  27 
sierpnia 2012 roku w pełnym składzie 5 osób zaopiniowała projekt pozytywnie stosunkiem 
głosów: 3 głosy za, 1 wstrzymujący i 1 przeciw.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Celestynów Romuald Ziętala  odczytał opinię RIO na 
temat Uchwały Nr 141/12 Rady Gminy Celestynów z dnia 28 czerwca 2012 roku w sprawie 
absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Celestynów  Romuald  Ziętala  odczytał  Uchwałę 
Kolegium RIO w sprawie Uchwały Nr 140/12 Rady Gminy Celestynów z dnia 28 czerwca 
2012  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Celestynów za 2011.



Przewodniczący Rady Gminy Celestynów Mirosław Szyda zaprosił  radnych do wzięcia 
udziału w dyskusji.

Przewodniczący Rady Gminy Celestynów Mirosław Szyda jako pierwszy zabrał  głos  i 
powiedział:   Co  prawda  projekt  uchwały  był  już  omawiany  podczas  poniedziałkowego 
posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej,  ale  rozwinięcie  jego  uzasadnienia  należy  się  również 
pozostałym radnym, jak i szerszej publiczności. Na początku, dementując wszelkie insynuacje 
-  informuję,  że  moją  intencją,  jako  autora  projektu  uchwały,  jest  jedynie  przestrzeganie 
ustawowych procedur oraz stosowanie się i respektowanie obowiązujących przepisów prawa, 
co jako Przewodniczący Rady Gminy,  uważam za swój obowiązek.  Rozważania na temat 
uchwały referendalnej należy rozpocząć od wyjaśnienia kto jest inicjatorem, w jakim trybie i 
dlaczego w ogóle jest ona podejmowana. Ażeby odpowiedzieć na powyższe pytania, muszę 
odwołać  się  i  zacytować  zapisy  aktów  prawnych,  przytoczonych  w  podstawie  prawnej 
omawianego projektu uchwały.  I  tak.  Ustawa o referendum lokalnym  z dnia  15 września 
2000r.  w art.  5.  ust.1c  mówi,  że  uchwała  rady gminy  o  przeprowadzeniu  referendum w 
sprawie odwołania wójta podejmowana jest w trybie art. 28a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym. Nadmieniam tylko, że treść art. 28a ustawy o samorządzie gminnym 
stanowi  uzasadnienie  do  omawianego  projektu  uchwały,  przesądzając  o  zasadności  jego 
podjęcia  –  przypominam  -  „Uchwała  rady  gminy  w  sprawie  nieudzielenia  wójtowi 
absolutorium, jest równoznaczna z podjęciem inicjatywy przeprowadzenia referendum 
w  sprawie  odwołania  wójta.”  Jako  rada  gminy  spełniamy  więc  wszystkie  niezbędne 
warunki, aby móc taką uchwałę podjąć. To, że uchwała ta znalazła się w porządku obrad 
dzisiejszej  sesji,  jeszcze  o  niczym  nie  przesądza.  Przedstawmy  więc  argumenty 
przemawiające za jej podjęciem lub wskażmy ważne powody, alby jej nie podejmować. W 
mojej opinii,  o tym co dzisiaj,  tu i teraz,  robimy - tak naprawdę, zdecydowaliśmy już 28 
czerwca tego roku, ponieważ procedowanie tej uchwały nie jest wynikiem złożonego przez 
radnych wniosku lub wniosku złożonego przez  mieszkańców gminy -  jest ono wynikiem 
naszej wspólnej pracy, której  następstwem było  nieudzielenie Wójtowi Gminy Celestynów 
absolutorium  z  tytułu  wykonania  budżetu  za  2011r.  To  my,  jako  rada,  podejmując 
wspomnianą  uchwałę,  stwierdziliśmy,  że  polityka  finansowa  prowadzona  przez  organ 
wykonawczy  gminy  nie  była  do  końca  zgodna  z  uchwałą  budżetową  oraz  zasadami 
celowości,  rzetelności  i  gospodarności.  Dzisiejsza  decyzja  z  całą  pewnością  należy  do 
kategorii z tych trudnych… Niepopularne decyzje niestety muszą być podejmowane – czy 
można  żądać,  żeby  ktoś  je  podejmował,  jeśli  sami  nie  jesteśmy w stanie  udźwignąć  ich 
ciężaru  lub związanych  z  nimi  konsekwencji? Nie.  Nie przewodniczący  i  nawet  nie  rada 
odwołuje wójta – nie  leży to w naszych kompetencjach – tym bardziej,  że  to nie  my go 
wybraliśmy – zrobiło to społeczeństwo Gminy Celestynów. Jednakże to samo społeczeństwo 
wybrało również nas, jako swoich przedstawicieli - my zaś, poprzez wystawienie negatywnej 
oceny  prowadzonej  przez  wójta  gospodarki  finansowej,  powinniśmy  dać  możliwość 
decydowania o dalszych losach gminy jej mieszkańcom, a nie decydować za nich! My dziś 
nie odwołujemy wójta – my dzisiaj zastanawiamy się, czy dać możliwość wypowiedzenia się 
w tej  sprawie  mieszkańcom Gminy Celestynów! Fakt  nieudzielenia  absolutorium jest  dla 
mnie wystarczającym powodem, aby głosować za podjęciem omawianej uchwały.

Pan Zbigniew Konefał  powiedział, iż jest to zbyt poważna sprawa, a nawet bardzo ważna w 
dzisiejszym dniu na tej sesji i wnioskował aby każdy radny zabrał w tej sprawie głos. Nie 
tylko głosując, ale żeby się wypowiedział osobiście jakie ma zdanie na temat tego referendum 
i pracy wójta, wykonania budżetu i zgody finansowej w zapisach skarbnika. 



Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Szyda przeprowadził  glosowanie  i  wniosek nie 
został przyjęty. 

Pan  Sekretarz  Dariusz  Kołodziejczyk  powiedział,  że   powie  kilka  słów  na  ten  temat. 
Stwierdził,  iż jeśli ta uchwała zostanie podjęta to będzie miał obowiązek przeprowadzenia 
tego referendum i całej procedury z tym związanej, bo tutaj jakby spoczywa dużo czynności 
na barkach samej gminy. Powiedział, że jest urzędnikiem wyborczym i że to on będzie musiał 
te czynności przeprowadzać. Decydujący glos w tej sprawie mają mieszkańcy gminy. Trzeba 
mieć tylko na uwadze to, żeby to referendum miało sens i było ważne musi wziąć udział 
określona  liczba  mieszkańców.  Jest  ona  wyznaczona  sposób  procentowy  musi  być  30%. 
3/5 jest to dosyć duża liczba osób i musicie mieć Państwo świadomość,  że to referendum 
może być  nie ważne i  wtedy te  środki,  które  zostaną wydatkowane na ten cel,  po prostu 
zostaną  wydane  w sposób niepotrzebny.  I  to  jest  moja  uwaga,  że  podejmując  decyzję  w 
sprawie głosowania trzeba mieć świadomość, że zainteresowanie mieszkańców np. w wielu 
dużych miastach było duże i referendum było ważne, ale były też miasta gdzie prezydenci czy 
wójtowie  dużych  miast  tracili  swoje  funkcje  np.  Łódź  czy  Częstochowa,  ale  może  być 
całkowicie odwrotnie i proszę wziąć pod uwagę, że jeśli liczba mieszkańców, którzy wezmą 
udział  w  referendum  będzie  nie  wystarczająca  tym  samym  pieniądze  gminne  zostaną 
wyrzucone  w  błoto.  Teraz  każdy  z  Państwa  może  mi  zarzucić,  że  jest  wiele  takich 
przykładów,  iż  kwoty  zabezpieczone  w  budżecie  na  inne  cele  nie  zostały  także  zgodnie 
wydane.  Ja tylko mówię jako urzędnik wyborczy,  że te kwoty będą wyliczane w sytuacji 
podjęcia tej decyzji. Wiadomo, że przy wyborach znaczna część tych pieniędzy pochodzi z 
budżetu państwa, a z tego co ja się orientuje te pieniądze będą musiały być zabezpieczone w 
budżecie gminy Celestynów. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Celestynów  Mirosław  Szyda przeprosił  wszystkich  i 
powiedział,  że przed rozpoczęciem dzisiejszej sesji Pan Henryk Floriańczyk, jako były już 
radny,  prosił  o  zezwolenie  na  wzięcie  udziału  w  dyskusji  nad  uchwałą  referendalną,  w 
związku czym udziela mu teraz głosu.

Pan Henryk Floriańczyk powiedział,  że jako były radny, a teraz mieszkaniec gminy,  nie 
będzie się wypowiadać w tej sprawie, bo nie ma to sensu, skoro nie ma Pana Wójta, a chciał 
zadać mu kilka pytań, w jak komfortowej sytuacji jest teraz i jak się teraz czuje, że w tej 
sprawie Radni podejmują uchwałę. Z tego co wie to Pan Wójt się rozchorował – każdy by się 
rozchorował!  Powiedział  także,  że  nigdy  w życiu  nie  dopuściłby,  żeby  w takiej  sprawie 
doszło do czegoś takiego, żeby musiało odbyć się referendum. Stwierdził,  że jeśli ktoś ma 
trochę honoru, a już samo absolutorium pokazało jakie Wójt ma poparcie, to na pewno będzie 
wiedział  jak  głosować.  Powiedział,  że  nie  będzie  tu  licytował  jakie  błędy  popełniał,  bo 
zabrakło by dziś na to czasu. Stwierdził, że przyjdzie na to pora i poinformuje mieszkańców, 
bo  obiecał  to  każdemu,  że  wszystko  przedstawi   z  czym  się  droczył  pracując  z  Panem 
Wójtem. Przyszedł tu pracować społecznie. Tak się zadeklarował. Nie będąc radnym padają 
zarzuty dlaczego przychodzi na sesje, ale przecież nadal jest mieszkańcem gminy i ma takie 
prawo. Nie toleruje jednej osoby czyli Pana Wójta, bo stracił zaufanie do niego. Jest całym 
sercem za tym co robi rada i gdyby mógł zagłosowałby za podjęciem tej uchwały. 

Pan Sołtys Jatnego powiedział, że rada ma przykład hipokryzji ze strony Pana Floriańczyka. 
To co powiedział jest bzdurą, są to ogólniki, które nie wie gdzie zapisać. Jeżeli miałby jakieś 
zarzuty do Pana Wójta to tylko takie, że mało nadzoruje swoich pracowników. Ma prawo 
oceniać  wszystkie  zarzuty  jako  obywatel  i  ocenia.  Twierdzi,  że  to  co  działo  się  na  sesji 
absolutoryjnej to całkowita żenada.



Pan  Tadeusz  Floriańczyk powiedział,  że  chciałby  się  odnieść  do  wypowiedzi  Pana 
Sekretarza. Stwierdził, że koszty mogą być większe bądź mniejsze, ale dla niego to będzie 
trudne głosowanie, bo jest mu przykro, że spotkało to naszą gminę. Oprócz tego, że może 
ponieść takie koszty to znalazła się w takiej sytuacji, bo nie jest to powód do dumy i promocji 
gminy. Chciałby uniknąć czegoś takiego, ale stwierdził, że na to był czas i to wielokrotnie już. 
Powiedział,  że  na  sali  znajdują  się  radni  nowej  kadencji,  którzy  są  tutaj  pierwszy  raz  i 
obdarzyli  Pana  Wójta  dużym zaufaniem i  chcieli  współpracować  z  Panem Wójtem.  Jeśli 
zapadnie decyzja o referendum to wypowiedzą się na ten temat mieszkańcy, bo trzeba im dać 
taką możliwość, bo być może jego uwagi nie znajdą potwierdzenia wśród nich. Stwierdził, że 
to pewnie będzie i jego porażka i wolałby dziś Pana Wójta nagradzać, a nie stać przed takim 
dylematem jak wszyscy. 

Pan  Sekretarz  Dariusz  Kołodziejczyk powiedział,  że  chciałby  odnieść  się  do  dwóch 
kwestii. Pierwsza dotyczy poruszania sprawy zdrowia. Poprosił, żeby nikt nie odnosił się do 
czyjegoś zdrowia. Bo tak, nie było, że ta choroba Wójta niby wynikła dzisiaj. Każdy z nas nie 
wie  co  go  czeka  i  kwestie  czy  problemy zdrowotne  mogą  dopaść  każdego  i  w  każdym 
momencie. Powiedział, że w czasie sesji absolutoryjnej Pan Wójt był obecny, a przecież też 
mógł  zachorować,  gdyż  wtedy  również  była  trudna  sesja.  Zdrowie  każdego  jest  to  jego 
prywatna sprawa i prosił, aby tego nie wyciągać. Nie życzy nikomu źle, bo zdrowie ma się 
tylko jedno. Druga kwestia do której odniósł się Pan Sekretarz to taka że przyjmuje to co 
mówił Pan Sołtys  Jatnego, że praca niektórych osób w tym urzędzie  na pewnych etapach 
pozostawiała lub pozostawia do życzenia mniej lub więcej i stara się to zmieniać. Powiedział, 
że  odbyło  się  spotkanie  z  pracownikami  Referatu  Inwestycji  i  pewne  rzeczy  zostały  im 
powiedziane. 

Pan Sołtys i Radny Leszek Gąsiorowski powiedział, że rada nauczyła się tylko krytykować 
Wójta,  a  nikt  nie  pojedzie  i  nie  sprawdzi  jak  wykonują  prace  inne  podmioty  niż  gmina. 
Wspomniał o pracy wykonanej na przepompowni ścieków. Mieszkańcy płaca za to pieniądze, 
a praca wykonana jest koszmarnie i, że radni nie raczyli nic z tym zrobić. Powiedział, żeby 
nie oceniać tak pochopnie Pana Wójta, że nic nie robi, bo tak naprawdę to teraz umiemy tylko 
narzekać  i  wytykać  mu co zrobił  źle,  ale  nigdy nikt  nie  powiedział,  że  cokolwiek  zrobił 
dobrze. 

Pan Zbigniew Konefał powiedział, że prosił Pana Przewodniczącego Rady o przeczytanie 
dokumentu z Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 16.08.2012. Pismo to potwierdza to co 
mówił na ostatniej komisji. Człowiek inteligentny zrozumie o co tu chodzi. Radni, a także 
wszyscy inni powinni wczytać się w ten dokument. Absolutorium było naciągane, zrobione 
tak, żeby nie udzielić Panu Wójtowi absolutorium. Stwierdził, że jest to kiepska opinia dla 
Rady.   Trzynastu  na  jednego radnego  przypomina  mu  inny  ustrój  niż  demokracja,  który 
nazywał się jednomyślność czyli  zmowa. I taka zmowa nastąpiła. Zwrócił się do rady aby 
zastanowili się nad tym o czym dziś zadecydują. Nie będzie Wójta chwalił, ani ganił. Wie co 
zrobił dla gminy i co jeszcze chce zrobić. Wykonane inwestycje zawsze były krytykowane, 
nigdy  nikt  tego  nie  pochwalił.  Natomiast  mieszkańcy  bardzo  cieszą  się  ze  zrobionych 
inwestycji, że mają drogę, progi, rowy, że powstała spółka wodna na która Pan Wójt wyłożył 
najwięcej dotacji i stało się to dzięki radnym, którzy się do tego przyczynili. Dzięki założeniu 
Spółki  Wodnej  Dyzin  –  Jatne  obróci  ona  kwotą  140  tysięcy  złotych.  Działa  ona  z 
powodzeniem.  Wspomniał  o  odrzuceniu  budowy przedszkola  w Celestynowie.  Na  to  był 
projekt. Stwierdzono, że przedszkole jest nie potrzebne, że są miejsca dla dzieci w Osiecku, 
Józefowie  i  innych  miejscowościach.  Druga  inwestycja  to  pochylnia  czyli  rozbudowa 



schodów do Urzędu Gminy.  Są ludzie  niesprawni fizycznie,  kobiety ciężarne,  inwalidzi  I 
stopnia  i  im się  należą te  schody.  Zadał  pytanie  jak wygląda  Urząd Gminy jak człowiek 
niepełnosprawny czy kobieta z wózkiem jest obsługiwany na zewnątrz w złych warunkach 
atmosferycznych. Poruszył także sprawę rozbudowy szkoły w Celestynowie. Kolejna rzecz to 
taka, że urzędnicy z gminy Celestynów nie posiadają samochodu służbowego.  

Przewodniczący  Rady Gminy Celestynów Mirosław Szyda  przerwał  wypowiedź  Pana 
Zbigniewa Konefała i prosił, aby trzymać się tematu.

Pan Zbigniew Konefał dokończył  jednak swoją myśl.  Powiedział,  że potrzebne jest  auto 
służbowe w urzędzie, ponieważ urzędnicy rozbijają swoje prywatne samochody jeżdżąc po 
wertepach sprawdzając drogi, przepusty.  Są to tereny ciężkie. Przydałoby się auto w typie 
jeepa i rada powinna zrobić wszystko żeby nie blokować inwestycji, bo jest to hamowanie 
rozwoju gminy. Chce, aby nie stawiać Wójta w takiej sytuacji, bo jeśli pracowali z Wójtem 
dwa lata to przepracują jeszcze dwa. Chce także, aby zrobić wszystko by pomóc Wójtowi. 
Nie  można  mówić  Panu  Wójtowi  NIE.  Wybrało  Go  kilka  tysięcy  osób,  a  radę  setki 
mieszkańców. Jest dumny, że znalazł się w tej radzie. Dzięki temu wie, że może przyczynić 
się do tego, aby zrobić coś dla społeczności gminy Celestynów. Udało mu się założyć spółkę i 
tak samo każdy radny może mieć jakieś pomysły, które można zrealizować tylko trzeba dać 
jeszcze szansę Wójtowi. Wspomniał też o powodzi i działaniu sztabu kryzysowego w tym 
czasie składającego się z urzędników, gdzie Wójt pięknie wywiązał się z zadania i żaden z 
pozostałych radnych nie wziął w tym udziału. 

Pan Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk w imieniu Wójta i pracowników urzędu nie zgodził 
się z wypowiedzią Pana Zbigniewa Konefała, ponieważ inni radni także się angażowali w 
prace  w  czasie  podtopień  m.in.  był  to  były  radny   Pan  Floriańczyk  Henryk  i  jest  to 
krzywdzące. 

Pan Łukasz Winiarski powiedział, że nie chce polemizować z Panem radnym Zbigniewem 
Konefałem,  ponieważ  jest  dumny  z  tego,  że  może  z  nim  pracować.  Darzy  Go  wielkim 
szacunkiem, iż jest to bardzo skuteczny radny. Nie chce aby w opinię publiczną poszło kilka 
wypowiedzianych zdań z którymi się nie zgadza. Utworzył klub wśród  radnych i obdarzyli 
oni  Wójta  zaufaniem,  a  nawet  na jednej  z  pierwszych  sesji  wnioskowali  o  podwyższenie 
wynagrodzenia dla Wójta, bo chcieli Go docenić, a potem tak nagle stracił poparcie wśród 
radnych.  Wspomniał  także  o rozbudowie szkoły,  a  także o kwestii  samochodu.  Dodał,  że 
radni  zauważyli  potrzebę  zakupu  służbowego  samochodu  dla  urzędu  i  takie  rozmowy 
pojawiały się na komisjach. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Szyda  ze względu na brak chętnych do zabrania 
głosu  zakończył  dyskusję  i  zaprosił  Radnych  do  głosowania  imiennego  nad  omawianą 
uchwałą

Wiceprzewodniczący  Rady  Romuald  Ziętala przeprowadził  imienne  głosowanie  nad 
projektem uchwały w sprawie referendum w sprawie odwołania Wójta Gminy Celestynów. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Szyda stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała została przyjęta. ( 9 głosów za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące). 

Ad.pkt 4.



Radny Jacek  Poplewski  wnioskował  o  przedstawienie  informacji  o  przeprowadzonych  i 
planowanych  zabiegach  konserwatorskich  dotyczących  czyszczenia  i  malowania 
wysięgników i opraw oświetleniowych na terenie Gminy Celestynów z podaniem ile opraw 
zostało poddanych w/w zabiegom,  ile  pozostało do wykonania,  kiedy proces ten zostanie 
dokończony  w  oparciu  o  umowę  Nr  31  z  dnia  16  lutego  2011  roku  zawartą  pomiędzy 
Urzędem Gminy Celestynów a Panem Zygmuntem Białeckim paragraf 1 pkt. 2.9, 2.13 i 2.16.

Radny  Jacek  Poplewski  wnioskował  o  przedstawienie  informacji  czy  i  kiedy  były 
prowadzone  negocjacje  dotyczące  partycypacji  Pana  Zygmunta  Białeckiego  w  kosztach 
dotyczących modernizacji oświetlenia ulicznego na podstawie paragrafu 5 pkt 2. umowy Nr 
31 z dnia 16 lutego 2011 roku.

Przewodniczący Rady  poinformował, że projekty uchwał w sprawie zwiększenia funduszu 
sołeckiego  oraz  w  sprawie  ,,Koprówki”  zostały  przez  radcę  prawnego  zaopiniowane 
negatywnie.  Jednocześnie  zwrócił  się  z  prośbą  do  radcy  prawnego  o  formuowanie 
jednoznacznych opinii.

Radna  Izabella  Filipowicz-  Żaroń  wnioskowała  do  Przewodniczącego  Rady  i 
przewodniczących  Komisji  o  zwołanie  posiedzenia  w  celu  omówienia  projektu  uchwały 
złożonego  przez  mieszkańców  gminy  Celestynów  dotyczącego  przekazania  mienia 
komunalnego Stowarzyszeniu: ,,Koprówka”.

Radny  Łukasz  Winiarski  wnioskował  o  zamontowanie  lustra  przy  wjeździe  do 
miejscowości Lasek przy zakręcie.

Radny  Łukasz  Winiarski  powiedział,  że  ostatnio  część  północna  ul.Radzińskiej  została 
utwardzona  materiałem  przypominający  popiół.  Mieszkańcy  narzekają  na  duże  zapylenie 
ulicy.

Radny  Łukasz  Winiarski  wnioskował  o  przesunięcie  szafy  telekomunikacyjnej 
zlokalizowanej na ul. Zwycięzców, stojącej w ¼ drogi oraz wykonanie przepustu oraz rowu 
wzdłuż ul. Zwycięzców. (wniosek został złożony na piśmie). 

Ad.pkt 5.
Protokoły z Sesji  z  dnia  9  lipca i  31 lipca 2012 roku zostały przyjęte.  (12 głosów za,  1 
wstrzymujący).

Ad.pkt 6.
Zamknięcie obrad.

                                                                            Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 
                                           
                                                                                             Romuald Ziętala 
Sporządziła: Katarzyna Świderska
Czas trwania Sesji:18:00 – 22:30


